



SOLE PACK®

VETERINARY PRODUCT
PRODUIT VÉTÉRINAIRE

Hoof Packing Paste for Horses
Pâte d'Enrobage du Sabot Pour les Chevaux

Net Weight 8 lbs. (3.63 kg) Contenu net 3,63 kg

HAWTHORNE PRODUCTS

SOLE PACK®

NDC #049343-0004

DIN 02238632

Indications: Antifungal, antiseptic, emollient paste for use as a therapeutic hoof packing for horses:

- as an aid in the relief of dry, sore, hard feet;
- as an aid in maintaining hoof pliability which helps to allow expansion and contraction of the foot;
- as an aid in control of local bacterial and fungal infections

DIRECTIONS:

For use with leather or synthetic pads: Clean the foot and trim the hoof. Pack the hoof with SOLE PACK Hoof Packing Paste. Use fingers to work the paste into cavities. Apply pad and shoe on the hoof.

For bandage applications: Clean the foot. Pack the hoof with SOLE PACK Hoof Packing Paste. Use fingers to work the paste into cavities. Cover with paper and a bandage or with a polypropylene boot.

Duration of treatment: SOLE PACK Hoof Packing Paste may be left in place overnight for up to 18 hours. At that time, remove packing and re-examine the foot. New SOLE PACK Hoof Packing Paste may be applied daily until all signs of infection have disappeared or until the desired hoof pliability has been restored. After this, the use of SOLE PACK Hoof Packing Paste may be continued two or three times per week. The total duration of treatment should not exceed six weeks.

STORAGE: Store at room temperature 20-25°C (68-77°F)
Keep away from direct sunlight.

ACTIVE INGREDIENTS:

| | | |
|-----------------------|--------------|-----|
| Pine Tar | 38.12% | W/W |
| Potassium Iodide..... | 1.30% | W/W |
| Iodine | 1.82% | W/W |

Restricted Drug (CA)- use only as directed.

WARNING: Keep out of reach of children.
This drug is not to be administered to horses intended for food. Not for human use.

 MADE IN U.S.A.
FABRIQUÉ AUX É.-U.A.



16828 N. State Road 167 N.
Dunkirk, IN 47336 • 1-800-548-5658
www.hawthorne-products.com

INDICATIONS: Pâte antifongique, antiseptique, émolliente, conçue pour l'enrobage thérapeutique du sabot chez les chevaux:

- pour aider à soulager la douleur et la sécheresse du sabot;
- pour aider à maîtriser les infections locales d'origine bactérienne ou fongique;
- pour aider à préserver la souplesse du sabot afin de permettre l'extension et la contraction du pied.

MODE D'EMPLOI:

Pour utiliser avec un protecteur synthétique ou en cuir: Nettoyer soigneusement le pied et parer le sabot. Appliquer la pâte SOLE PACK sur la sole du sabot. A l'aide des doigts, faire pénétrer la pâte dans les cavités de la sole. Recouvrir le sabot d'un protecteur approprié.

Pour utiliser en bandage: Nettoyer soigneusement le sabot. Appliquer la pâte SOLE PACK sur la sole du sabot. A l'aide des doigts, faire pénétrer la pâte dans les cavités de la sole. Recouvrir le tout de papier et d'un bandage ordinaire, ou d'une botte de polypropylène.

Durée Du Traitement: La pâte d'enrobage du sabot SOLE PACK peut être laissée en place toute la nuit, durant une période n'excédant pas 18 heures. Au terme du traitement, enlever l'enrobage et examiner de nouveau le pied. Le traitement à l'aide de la pâte SOLE PACK peut être répété quotidiennement, jusqu'à la disparition des signes cliniques d'infection, ou jusqu'au rétablissement de la souplesse désirée du sabot. Par suite, et au besoin, répéter l'application de la pâte SOLE PACK à raison de deux ou trois fois par semaine. La durée totale du traitement ne doit pas excéder six semaines.

ENTREPOSAGE: Entreposer à la température de la pièce, soit entre 20 et 25°C (68-77°F). Garder à l'abri des rayons directs du soleil.

PRINCIPES ACTIFS:

| | | |
|---------------------------|--------|-----|
| Goudron de pin | 38,12% | p/p |
| Iodure de potassium | 1,30% | p/p |
| Iode | 1,82% | p/p |

MISE EN GARDE: Garder hors de la portée des enfants.
Ce médicament ne doit pas être administré aux chevaux devant être abattus à des fins alimentaires.



0 10576 00023 6